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Onderwerp Motie bijenhotels op het ‘Mosae Forum’ 

Besluit gemeenteraad  

 
De gemeenteraad van Maastricht, in vergadering bijeen op 2 juli 2019, behandelende de kaderbrief, 
 
Constaterende dat: 

 De biodiversiteit in gevaar is; 

 Maastricht meer groen moet aanbieden om de stad klimaatbestendig te houden. 
 
Overwegende dat: 

 De gemeente, in het bijzonder het stadskantoor dat ‘Mosae Forum’ genoemd wordt, en overige 
gemeentelijke gebouwen een steentje kunnen bijdragen aan de verbetering van biodiversiteit. 

 Bijen zeer belangrijk zijn voor de biodiversiteit. 
 
BESLUIT: 
Verzoekt het college: 

 Onderzoek te doen naar de mogelijkheid tot het plaatsen van bijenhotels (een Airbee&bee) op het dak van 
het ‘Mosae Forum’ en/of eventuele andere gemeentelijke gebouwen; 

 Onderzoek te doen naar de haalbaarheid zodat de te plaatsen bijenvolkeren voldoende voedselbronnen in 
de buurt kunnen vinden; 

 Verder onderzoek te doen om solitair levende bijensoorten een betere biotoop binnen het centrum van 
Maastricht te kunnen bieden. 
 
 

En gaat over tot de orde van de dag. 
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